
               Spolek Občanů Polánky 
 

Zápis ze schůze Výboru SOP ze dne 27. 1. 2017, 2000 h 
 

Přítomni: David Válka, Bc. Jaroslav Rotter, Ing. Martin Procházka 

Hosté:  Petr Doubek, Ing. Petr Procházka, Jana Rotterová, Romana Bazalová, Milan Bazala, Hana 

Nahodilová, Kateřina Březinová 

 

 

K jednotlivým bodům: 

 

1) J. Rotter seznámil přítomné s finančním vyúčtováním loňského roku. 

2) Bylo dohodnuto, že členové Výboru a Revizní komise si od letošního roku mohou věci nabízené 

v půjčovně SOP půjčovat zdarma. Předseda zároveň zaktualizuje ceník na stránkách SOP. 

3) M. Procházka informoval o koupi projektoru. 

4) Předseda seznámil přítomné s vizí využití bývalé školky a nutnými stavebními úpravami s tím 

souvisejícími. Bylo domluveno: 

 nejprve budou zjištěny možnosti změny podmínek výpůjčky budovy bývalé školky u p. 

Čemerky (Služby města MK) 

 dále je nutné nechat si nacenit alespoň dvě varianty vytápění – vzal si na starost předseda 

 do valné hromady a zejména na VH zjistíme zájem rodičů o možnost využití prostor 

k trávení volného času s dětmi (různé kroužky, kreslení, soutěže, využití hraček z doby 

fungování školky, …), případně zájem seniorů o využití stejných prostor (pravidelná 

setkání, fotoprezentace, šachy, osvěta policie, …) 

 předseda do VH zjistí možnosti financování stavebních úprav (zejména topení a WC) 

z různých dotačních titulů 

5) Byly vybrány akce (včetně výše žádané dotace), na které bude podána žádost o příspěvek do VFP 

MK. 

6) Proběhla diskuze nad tématem letošního dětského dne. Předběžně bylo domluveno téma 

„řemesla“, případně bude domluveno dodatečně, pokud bude jiný nápad. 

7) Předseda informoval, že na základě zkušeností z předešlých let budou od letošního roku v plánu 

akcí na stránkách www.sop.wbs.cz pouze akce, které SOP pořádá. Nebudou tam již tedy akce, 

které budou pořádány SDH, TJ, případně jinými osobami. Zároveň byly dohodnuty vybrané akce 

(včetně termínů), které se v plánu akcí objeví. 

8) Předseda informoval o termínu a programu výročí 5let SOP. Zároveň ještě zjistí možnost změny 

termínu z 24. 6. 2017 na 17. 6. 2017. 
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9) M. Procházka informoval o otevřeném dotačním programu „Zaměstnanecké granty“. Předběžně 

byla vybrána žádost na rekonstrukci vytápění v bývalé školce. Pokud bude jiný nápad, bude 

řešeno operativně. 

10) M. Procházka upozornil na v současné době nefungující osadní výbor. Bylo dohodnuto, že P. 

Doubek zjistí zájem členů o další fungování OV. 

11) J. Rotter zjistí do příští schůze možnost využívání vývěsky ve vstupu do obchodu. 

12) M. Procházka informoval o upgradování internetových stránek www.sop.wbs.cz na vyšší verzi, 

zrušení diskuze na těchto stránkách, schválené změně stanov na krajském soudě v Brně, článku 

v Moravskokrumlovských novinách o propagaci spolků v MK, narozeninové komisi. 

13) Byli schváleni noví členové SOP, kteří odevzdali vyplněnou přihlášku 

14) Krátká diskuze 

 

 

 

Schůze byla ve 23:00 ukončena. 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

 

 

 

 

 

Zapsal: Martin Procházka 
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